
 
 

Protokoll från Styrelsemöte i EBK den 19 januari 2023 kl. 19.00 

 
Lokal: EBK:s klubbstuga 

Närvarande:  

Mats Tuomas 

Hans Lindegren 

Jan Fröjd 

Kenth Gustafsson 

Christer Eriksson 

Magnus Hansson 

Niklas Kronstedt 

Johan Kronstedt 

Markus Nilsson  

Christian Viklund 

Frånvarande: 
Lars Proos 

Fredric Wallsten 

Vid protokollet: Christian Viklund 

 

 

1. Mötet öppnas  
Mötet Öppnas. Ordförande Jan Fröjd öppnar mötet. 

2. Dagordning fastställs  
Dagordning fastställs. Mötet bifaller muntligen.  
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3. Justeringsmän utses   
Markus N och Magnus H valdes till attestanter. 

4. Föregående mötes protokoll 
Föregående protokoll föredras av Ordförande. 

5. Ekonomi  

Kassör Hans Lindegren avrapporterar att vi medel om 910.103kr på företagskonto och 
91.027kr på placeringskonto. 2022 betalades en skuld på 100 000 kr tillbaka. Den regleras 
27/1 2023 varpå vi fick med en interim skuld över årskiftet som nu försvinner. 

6. Skrivelser  

Inga skrivelser har inkommit. 

7. Medlemmar 

Medlem 411, Lennart Favre lämnar aktivt medlemskap och blir stödjande.  

925 A Bertilsson går från aktiv till stödjande.  

489 Lavass går från aktiv till stödjande 

853 Björn Karlsson går ur klubben 

954 Johan Littmark (med Rudan) går ur klubben 

992 Dennis Nirö går ur klubben  

Enligt våra stadgar sker dock ändring av medlemsstatus först till nästa säsong i skiftet 
mars/april. Detta har skapat en del frågor då medlemmar som meddelar att de önska gå ur 
under hösten ändå, rätteligen, har vintervaktsplikt. Jan undersöker om vi kan förtydliga detta 
genom ett utskick el dyl. 

8. Klubbstugan 

Christer E föredrar kring klubbstugan. Det finns inga akuta bekymmer. Dock är detta dock ett 
tillhåll för ungdommar brukandes lustgas. Det finns dock många tampar i klubbstugan sen 
höststädning. Styrelsen meddelar via FB att man skall hämta sin tamp. Annars slängs de vid 
vårstädningen.  

9.  Sommarhamnen 
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Vissa bommar som tidigare tagits upp har lämnats i vattnet. Det för att vi tror att de klarar 
det och därför vill testa. När våren kommer ser vi resultatet av detta fältprov. 973 Brandt 
skall bryggplaceras. 

  Stegar vid bryggorna diskuteras. Det kan vara svårt att ta sig upp om man faller i. Speciellt 
under vår/höst när man är varmt klädd. Styrelsen beslutar att det bör införskaffas och 
monteras stegar på respektive brygga. Krister och Mats tar denna punkt och återkommer 
med förslag till årsmötet.  

 Mats T kontaktar de köande som vi kommer att kunna erbjuda bryggplats (och därmed 
medlemskap). Efter dessa är placerade kan vi ta emot nya ansökningar.   

 Elen vid sommarhamnen diskuteras. Den är ”svajjig” och säkringarna går ofta upplever flera 
medlemmar. En lösning diskuteras och Christer hör med någon som vi kan leja för att koppla 
in ny och bättre kabel etc. Eventuellt läggs grävarbete för detta projekt på listan för 
vårstädningen. 

 

10. Vinteruppläggningsplatsen samt sjösättning 

Varvschef Kenth G föredrar och berättar att det är cirka 20 tomma vinterplatser. Styrelsen 
diskuterar vad som eventuellt kan göras men inget beslut tas. Även de som, mot reglerna, 
har kvar sina båtar på Tegelhagen över sommaren diskuteras. Åtgärder hänvisar till tidigare 
protokoll.  

 Vaktlista för vintervakt är utskickad. Vi går 31/1 – 15/3. Om det sitter elkablar i skall de dras 
ut om det inte finns en tydlig lapp om hur länge och varför de sitter där. Styrelsen finner det 
lämpligt att skicka ut påminnelse om regler kring el på vinterplats via FB och vår hemsida. 
Det är fortfarande en skada i staketet vilket vi skall påminna SBU om.  

11. Klubbholmen 

Klubbholmen är stängd för vintern meddelar klubbsholmsansvariga om någon missat detta. 
Vi har en diger lista på underhåll och förbättringar som bör göras i vår. Bl a sanda strand 
samt väg, laga stenkista, Se över el och nätverk samt hugga ved. För dessa ändamål skall bl a 
fölljande införskaffas; Domkraft, chromecast och wifi-utrustning. Batteriet som har 
försvunnit är fortfarande borta och vi skall skaffa ett armeringsjärn som extra säkerhet inför 
säsong. Vi hoppas få fler till arbetshelgen i år och skall bättre parera skolavslutningar etc. Det 
som åker ut enbart för att arbeta på holmen får ersättning av klubben för bränslekost. 
Datum för fixarhelg skall kommuniceras på årsmötet 

12. SOBU 

- 

13. Festkommittén 
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Det föreslås att fixarhelgen kan kompletteras med en fest. EBK festen (vårfest) föreslås gå av stapeln 
under midsommar. Så att säga slå ihop de två firandena och det skulle innebära att klubben står för 
vissa delar på firandet. Fler medlemmar önskas till festkommittén och klubbmästare tar på sig att 
sondera på årsmötet. Vissa uppslag finns.  

 9/3 har vi styrelsemiddag vilket innebär middag för medlemmar i styrelsen och deras respektive. 
Plats återkommer klubbmästare om. Det diskuteras också middag för slamkrypeförare, normalt 
styrelsen och slamkrypeförare. Datum för detta mailar Kenth till klubbmästare Niclas.   

14. Facebook 

Blivande sekreterare C Viklund skall få access till adminsidan när han officiellt går på sin 
tjänst efter årsmötet.  

15. Hemsidan/Formulär 

Hemsidan tuffar på. C Viklund skall ges access även här och skall se till att bli uppsjungen på 
detta samt BAS. Blivande sekreterare blir också med detta webmaster för hemsidan.  

16. Övrigt 

a) Kassör Lindegren meddelar att brevlådan är stulen och föreslår att postbox 
införskaffas. Detta bifalles.  

 

17. Nästa möte 

Nästa möte blir årsmötet som går av stapeln 23/2 19.00. Ordf Fröjd bokar lokal samt 
ombesörjer inköp av smörgåstårta samt dryck.  

 

 

18. Aktionspunkter 

# Start 
datum 

         Ansvarig Klart 

1 

 

2023-01-
19 

Ta lite nya foton – Janne kollar 

Ta drönare - Marcus har, Johan kollar 
Robban har massa drönarbilder.  

Janne 

Fredrik 

 

2 2023-01 Lägga ut ett kalendarium när datum är spikade 
(lägg in midsommarfirande, men ta upp de andra 
datumen på nästa möte) 

Christian  Ståend
e 
punkt 

3 2023-01 Spraya p-rutorna ordentligt inför säsong 2023. 
Kontakta Folke för att få hjälp med rör och platta. 

Mats/Christer  
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4 2023-01 Förfrågan i början på varje år ”vill du fortsätta att 
stå i kö”? Vi kollar om det finns ett sådant 
formulär som går att bygga vidare på. 

Janne/Mats  

5 2023-01 Stänga ner ansökan maj-augusti, lägg in text om 
detta på hemsidan samt auto reply på mailen, 
men vi kan i princip redan nu stänga ner ansökan 
för i år. De som står längst fram erbjuds 
plats/medlemskap efter brygg inventering. 

Christian/Mats Ståend
e 
punkt 

6 2023-01 En lista över saker att åtgärda kommer sättas upp 
på klubbholmen för medlemmar att ordna under 
säsongen. 

En krysslista så att man ser när latrinerna är 
tömda samt information om hur man gör det + 
material 

Förtydliga informationen om vad som gäller på 
klubbholmen – lägg upp på hemsidan SAMT 
skyltar på klubbis. Skickar information till Mari 
som lägger upp på hemsida och FB 

Bra om det även här finns tydliga riktlinjer vad det 
finns för riktlinjer med besökare och angöring 
beroende på antal besökare, vikt på båt m.m. 

Marcus och 
Johan 

 

6 2023-01 En allmän rekommendation om att uppdatera sitt 
reg nr för parkering ska skickas ut via facebook 
och epost 

Christian  

7 2023-01 Lägg till information för att förtydliga stadgarna 
att ingen avgift återbetalas. Bra att informera om 
detta inför utskick om årsavgiften i början på året. 

Hans vi 
fakturering 

 

8 2023-01 Nya medlemmar: sammanställ ett dokument som 
de får vid start. Hur går denna process till idag 
med att förmedla information till ny medlem?  

Sammanställ ”välkomstbrev”  

Mats/Hans/Chris
tian 

 

 

 
18. Mötet avslutas 

Ordf. Fröjd förklarar mötet avslutat. 
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Jan Fröjd     Christian Viklund 
Ordförande     Sekreterare 

 

Markus Nilsson   Magnus Hansson 
Attesterare    Attesterare 


